
dot. sprawy nr 173 - interpelacji z XXX sesji Rady Miejskiej, 28.09.2016 r. 

Interpelujący radny: Paweł Szewczyk 

Radny przypomniał, że wnioskował w swojej interpelacji o oszacowanie kosztów wykonania miejsc 

postojowych przy ulicy Władysława IV, a odpowiedź była taka, że koncepcja jest inna, bo Prezydent 
uważa, że powinna być przebudowana cała droga. Radny poinformował, że zgadza się z taką 

koncepcją, tylko że problem w tym, iż mieszkańcy nadal grzęzną w błocie. Przypomniał, że rok temu 

podczas sesji budżetowej chciał złożyć poprawkę, ale na prośbę Prezydenta została wycofana.W 
związku z tym, że nic się w sprawie nie zmieniło, radny wnioskuje do Prezydenta o oszacowanie 

kwoty, bo taka zmiana będzie proponowana do budżetu Miasta na 2017 rok. 
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